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Peticija ATP-u  
  “ Više od stotinu građana Starčeva podnelo je Mesnoj zajednici Starčevo peticiju za prolazak
autobusa ATP   Pančevo ulicama JNA i Borisa Kidriča. Mesna zajednica je istoga dana 24.
januara uputila dopis autotransportnom preduzeću iz Pančeva ali do zaključena ovog broja
odgovor nije dobijen.
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